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PROTOKÓŁ 
Z POSIEDZENIA RADY OSIEDLA  

KRZEKOWO-BEZRZECZE 
  dnia 03.02.2014 r. 

Porządek posiedzenia: 

1. Powitanie i stwierdzenie prawomocności posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 
3. Sprawozdanie finansowe Komisji Rewizyjnej RO za rok 2013. 
4. Omówienie propozycji planu rzeczowo-finansowego na rok 2014. 
5. Omówienie współpracy z RSO UM i działań w styczniu. 
6. Konsultacje społeczne na temat projektu statutu osiedla z mieszkańcami. 
7. Wnioski do Urzędu Marszałkowskiego. 
8. Wolne wnioski. 

Ad. 1. 
Przewodniczący powitał obecnych i stwierdził prawomocność posiedzenia. 
Obecnych: 10 członków Rady Osiedla. 
Załącznik: lista obecności. 
 
Ad. 2. 
Przewodniczący zaproponował porządek obrad jak wyżej, który został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. 3. 
P. Mosiejczyk, przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił sprawozdanie Komisji 
Rewizyjnej za rok 2013. P. Grodzki, członek Komisji Rewizyjnej, nieobecny na posiedzeniu 
RO wysłał maila, potwierdzającego akceptację sprawozdania. Przekroczenie budżetu nie jest  
winna RO, lecz Referat Samorządów Osiedlowych, który pomylił kwoty z ubezpieczeń z inną 
Radą Osiedla. Przeprowadzono głosowanie nad absolutorium dla Zarządu Rady. Wszyscy 
głosowali „za”, uchwałę podjęto jednomyślnie. 
 
Ad. 4.  
Skarbnik RO, p. Wierzchowski odczytał uzgodnioną przez Zarząd propozycję planu 
rzeczowo-finansowego RO za rok 2014. P. Przewodniczący prosił członków RO o wniesienie 
uwag. Członkowie nie zgłosili żadnych. Przeprowadzono głosowanie nad zatwierdzeniem 
planu, wszyscy głosowali „za”. Decyzję podjęto jednomyślnie. 
 
Ad. 5. 
P. Przewodniczący omówił szczegółowo współpracę RO z RSO. Przez zaniedbania RSO 
Rada Osiedla nie mogła w styczniu realizować swoich statutowych obowiązków.                             
P. Przewodniczący odbył wiele spotkań w tej sprawie. P. Przewodniczący omówił też prace 
prowadzone przez RO w styczniu. W sprawie oświetlenia ulicy Inspektowej i Wroniej 
wszystko jest już uzgodnione. W przyszłym roku RO będzie wnioskować o doświetlenie ulicy 
Szerokiej. P. Braciszewski potwierdził, że wraz z p. Przewodniczącym zajmą się przyłączem 
kanalizacyjnym w połowie lutego. P. Przewodniczący i p. Pieciukiewicz odbyli spotkanie z 
Dyrektorem ZUK w sprawie rowu melioracyjnego. Po dyskusji, wspólnie ustalono, że 
szerokość pasa technicznego będzie liczona od zewnętrznej strony pnia rosnących tam 
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wierzb. W przyszłym tygodniu będzie pierwsza wizualizacja skweru im. Misia Wojtka. P. 
Rzeszotarska poprosiła o wskazanie przez RO zadania projektowego dla studentów. Na 
Zarządzie RO zaproponowano, aby studenci zajęli się projektem ul. Szerokiej – 
doświetleniem, parkingami oraz zagospodarowaniem całego terenu. Członkom RO bardzo 
spodobał się ten pomysł. 
 
Ad. 6. 
Na stronie internetowej RO oraz na osiedlowych tablicach ogłoszeń została umieszczona 
informacja o konsultacjach społecznych na temat projektu statutu osiedla. W RO odbędą się 
17.02.14 r.  o godzinie 18:00 w kawiarence na ul. Klonowica 5. 
Równolegle zostały uruchomione konsultacje społeczne dotyczące budżetu obywatelskiego. 
W sali sesyjnej UM w sobotę odbędą się otwarte posiedzenia dla mieszkańców. Uwagi w 
sprawie budżetu można złożyć w Internecie. Informacja została umieszczona na stronie 
internetowej RO.  
 
Ad. 7. 
Rozpoczął się nabór wniosków do Urzędu Marszałkowskiego z ostatecznym terminem do 
06.02.14 r. RO ma bardzo mało czasu na przygotowanie niezbędnej dokumentacji do 
wniosków. RO chciałaby złożyć wniosek o dofinansowanie lapidarium oraz zegara na wieży 
kościelnej. P. Przewodniczący nawiązał już współpracę z proboszczem, który mocno 
zaangażował się w prowadzone działania. RO wystosowała pisma do Wojewódzkiego 
Konserwatora Zabytków o wydanie zaleceń konserwatorskich. W sprawie zegara 
Wojewódzki Konserwator Zabytków scedował swoje uprawnienia na Miejskiego 
Konserwatora Zabytków. 
 
Ad. 8. 
Wolne wnioski: 
- P. Aluchnia poruszyła temat wiat przystankowych. P. Przewodniczący potwierdził, że 
zajmie się sprawą. 
- W sprawie autobusu 74, p. Gnoińska wyjaśniła członkom, iż linia nie zostanie zabrana z ul. 
Łukasińskiego. P. Molenda zaproponował, aby utworzyć linie 75 bis, która zlikwidowałaby 
problem komunikacji na Bezrzeczu. P. Walaszczyk zaproponowała stworzenie linii autobusu 
kursującego z Bezrzecza do pętli na Krzekowie. P. Przewodniczący poprosił o napisanie pism 
w tej sprawie. 
- P. Molenda stwierdził, że RO powinna dążyć do stworzenia chodnika z ul. Nowowiejskiej 
do ul. Wroniej.  
- P. Molenda zwrócił uwagę na niebezpieczeństwo przy przejściu dla pieszych przy 
przystanku na ul. Modrej.  

 

 

 


